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Rušnejšiu debatu medzi košickými mestskými poslancami vyvolal návrh zmien a doplnkov územného plánu
zóny Myslava, lokalita Na Kope – Girbeš, kde by po výstavbe bytov a občianskej vybavenosti malo bývať
okolo 15 000 ľudí. Negatívne hlasy zaznievali najmä od mestských poslancov z mestskej časti KVP, pretože
návrh ráta s prepojením novej zóny na dve komunikácie mestskej časti a je obava, že to neúmerne zvýši
dopravnú zaťaženosť KVP. Zastupiteľstvo mestskej časti KVP preto neschválilo zmenu územného plánu.
Návrh totiž neráta s vybudovaním tretej komunikácie, ktorá by zónu spájala s mestskou časťou Myslava.
Hlavný architekt Košíc Martin Drahovský argumentoval, že zmenu plánu už schválil Krajský stavebný úrad
Košice a mestská časť Myslava a nebolo by rozumné zastaviť rozvoj v tejto lokalite. Mestskí poslanci
nakoniec návrh na zmenu územného plánu zóny schválili.

02.03.2009 08:53, SITA

1/1


